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با امضای تفاهمنامه چهارجانبه

مسافرت های داخلی 
معلولان نیم بها شد

افراد دچار معلولیت شدید یارانه 
2 میلیون تومانی برای خرید بلیت 

دریافت می کنند

با امضای تفاهمنامه بیـــن وزارت تعاون، 
کار و رفـــاه اجتماعـــی، وزارت میـــراث 
فرهنگی، گردشـــگری و صنایع دســـتی، 
سازمان بهزیستی و بانک پارسیان، مبلغ 
۲ میلیون تومان بـــرای خرید بلیت های 
حمل ونقـــل هوایـــی، زمینـــی و ریلی به 
صـــورت نیم بها به حســـاب افـــراد دچار 

معلولیت شـــدید واریز خواهد شـــد.
به گـــزارش ایرنـــا،  »علی محمـــد قادری« 
رئیـــس ســـازمان بهزیســـتی در مراســـم 
امضـــای ایـــن تفاهمنامـــه گفـــت: ایـــن 
تفاهمنامـــه یـــک ائتـــاف جـــدی بیـــن 
دســـتگاه های متولـــی اســـت. وظیفه ای 
که مســـئولیت دولت ها بود اما ســـال ها 
روی زمیـــن گذاشـــته شـــده بـــود امروز 
توســـط دولت ســـیزدهم انجام می شود 
تا افراد دچـــار معلولیت شـــدید بتوانند 
بلیـــت اتوبـــوس درون شـــهری را رایگان 
دریافت و دیگر بلیت هـــای حمل و نقل 
ریلـــی، هوایی و دریایی بین شـــهری را به 

شـــکل نیم بها خریـــداری کنند.
معـــاون  شـــال بافیان«،  »علی اصغـــر 
گردشـــگری وزارت میـــراث فرهنگـــی، 
گردشـــگری و صنایع دســـتی، در ایـــن 
مراســـم گفـــت: یکـــی از برنامه هایی که 
در دولت ســـیزدهم دنبال شد، استفاده 
از ظرفیت تبصره ۱۸ قوانین بودجه برای 
تحریک تقاضـــا و کمک کردن مـــردم در 

حوزه ســـفر است.
سیاســـت های  از  یکـــی  ود:  افـــز وی 
وزارت گردشـــگری، زمینه ســـازی بـــرای 
حضـــور معلـــولان در جامعـــه از طریـــق 
گردشـــگری اســـت. این زمینه ســـازی را 
نه بـــرای معلولان، بلکه برای اســـتفاده از 
ظرفیت هـــای معلـــولان در جامعه انجام 
می دهیـــم و این دو نگاه متفاوت اســـت.
در ایـــن مراســـم، »مصطفـــی ضرغامی« 
معـــاون طرح و توســـعه بانک پارســـیان 
نیـــز دربـــاره شـــارژ حســـاب ایـــن افـــراد 
افزود: ۱30هـــزار نفر تحت پوشـــش این 
طرح قـــرار می گیرنـــد و به هـــر توانخواه 
۲ میلیون تومـــان برای ســـفرهای ریلی، 
هوایـــی و زمینی به صـــورت بلیت نیم بها 
تخصیص داده می شـــود. بانک پارسیان 
در این طرح فقط عاملیـــت را پذیرفته و 
از بسترهای مجازی اســـتفاده می کند تا 
این افراد نیازی بـــه احراز هویت حضوری 

در شعب نداشـــته باشند.
»افـــروز صفاری فـــرد«، مدیـــرکل دفتـــر 
تلفیـــق  و  معلولیت هـــا  از  پیشـــگیری 
اجتماعی سازمان بهزیستی، گفت: ۷۴۲ 
هزار نفر دچـــار معلولیت شـــدید تحت 
پوشـــش سازمان بهزیســـتی هستند. در 
بـــازه ســـنی ۱۸ تا ۶0 ســـال ۲۴0 هـــزار نفر 
شناســـایی شـــدند که ۶0 درصد آنان مرد 
هســـتند. از میان این افـــراد ۱30 هزار نفر 
انتخـــاب و بـــه واســـطه ایـــن تفاهمنامه 

حساب شـــان شـــارژ خواهد شد.

مدیر اقتصاد و مدیریت دارویی 
دانشگاه علوم پزشکی شهید 

بهشتی تأکید کرد

در نبود نظارت قوی بر 
سامانه های فروش اینترنتی 

دارو مردم آسیب می بینند
مدیر اقتصاد و مدیریت دارویی دانشگاه 
علوم پزشـــکی شـــهید بهشـــتی بـــا بیان 
اینکه اقام سامت محور مانند کالاهای 
دیگـــر نیســـت، گفت: سیســـتم نظارتی 
ســـازمان غـــذا و دارو روی ســـامانه های 
فروش اینترنتی دارو باید قوی تر باشـــد.
بـــه گـــزارش ایرنـــا، فـــرزاد پیرویـــان در 
همایـــش یکـــروزه اقتصـــاد و مدیریـــت 
دارویـــی )فارمکومنت( که در دانشـــکده 
داروســـازی شـــهید بهشـــتی برگزار شد، 
افـــزود: اگـــر نظـــارت روی ســـامانه های 
فـــروش اینترنتـــی دارو نباشـــد حقـــوق 
مصرف کننده آســـیب می بیند و سازمان 
غـــذا و دارو ضروری اســـت زنجیره تأمین 
دارو را در ایـــن پلتفرم ها مشـــخص کند.
وی تصریـــح کرد: بـــرای تدوین آیین نامه 
فـــروش اینترنتی بایـــد زیر ســـاخت آن 
آماده باشد و ســـازمان غذا و دارو زنجیره 

تهیـــه آن را تضمین کند.
پیرویان با بیان اینکه ۹۹ درصد داروهای 
مـــورد نیاز کشـــور تولید داخل هســـتند، 
اظهارداشـــت: یک درصد داروها از خارج 
تأمیـــن می شـــود که بـــه دلیل شـــرایط 
تحریم و مشـــکل تبادلات بانکـــی دارو به 
ســـختی به ما می دهنـــد کـــه امیدواریم 
شـــرایطی ایجاد شـــود که بتوانیـــم آنها را 

در کشـــور تهیه کنیم.
وی، توانایی داخلی کشـــور را برای تولید 
دارو بالا دانســـت و افـــزود: اگر تحریم ها 
نبـــود می توانســـتیم منبـــع صـــادرات 
دارویی را گســـترش دهیم زیرا پتانسیل 
شـــرکت های تولیدی ما بسیار بالاست و 

از دانـــش فنی خوبـــی برخورداریم.
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در جلسه فوق العاده شورای عالی انقلاب فرهنگی موضوع داوطلبان مشکوک به تقلب در کنکور بررسی شد

 بررسی وضعیت داوطلبان شبهه دار کنکور
 به هیأت عالی تجدید نظر وزارت های علوم و بهداشت واگذار شد

پرونده کنکوری های شبهه دار زیر ذره بین 

 
 

جلســـه فوق العـــاده شـــورای عالـــی انقـــاب 
فرهنگـــی بـــه ریاســـت آیـــت الله دکتـــر ســـید 
ابراهیم رئیســـی و با حضـــور رئیس قوه مقننه 
و رئیـــس قوه قضائیـــه در محل نهاد ریاســـت 

جمهـــوری برگزار شـــد.
به گـــزارش روابـــط عمومـــی شـــورای عالـــی 
انقاب فرهنگی، حجت الاســـام والمسلمین 
عبدالحســـین خســـروپناه، دبیر شـــورای عالی 
انقـــاب فرهنگـــی در حاشـــیه این جلســـه در 
خصـــوص مصوبات جلســـه اظهار داشـــت: دو 
موضوع مهم در یک فضای علمی و کارشناسی 
مورد بحـــث و گفت و گو قـــرار گرفت و دســـتور 
اول بـــه رســـیدگی بـــه موضـــوع داوطلبانی که 
مشـــکوک به تقلب در کنکـــور بودند اختصاص 
داشت که تأکید می شـــود هیچ دانشجویی که 
تقلب وی محرز شـــده اســـت در رسیدگی های 
دیـــوان عدالـــت اداری به دانشـــگاه بازگشـــت 

نداشته اســـت.
وی گفـــت: مقرر شـــد کـــه تصمیم هـــای اتخاذ 
شـــده در دیـــوان عدالـــت اداری در هیأت های 
عالـــی رســـیدگی و تجدیـــد نظـــر وزارتخانه های 
علوم و بهداشـــت و دانشگاه آزاد اسامی بررسی 
شـــود و با یـــک توافق بین ایـــن هیأت های عالی 
تجدیـــد نظر و دیوان عدالـــت اداری جمع بندی 

نهایـــی انجام و اباغ شـــود.
دبیر شـــورای عالی انقاب فرهنگی تصریح کرد: 
ان شـــاء الله با توافق صـــورت گرفتـــه و تعامل دو 
قوه مجریه و قوه قضائیه این بحث به ســـرانجام 
خواهـــد رســـید و تمام تـــاش بر این اســـت که 

حق کســـی ضایع نشود.
حجت الاسام والمسلمین خسروپناه گفت: 
موضوع دوم جلسه گفت و گو پیرامون مصوبه 
جلسه ۶30 شـــورای عالی انقاب فرهنگی بود 
که مقـــرر شـــده اصاحیـــه ای در مصوبه ۶30 
جلســـه پیرامـــون هیأت هـــای عالـــی تجدید 
نظر در وزارتین علوم و بهداشـــت و دانشـــگاه 
آزاد اسامی اعمال شـــود  و با اصاحیه صورت 
گرفته ایـــن موضوع نیـــز مورد توافـــق طرفین 

گرفت. قرار 
دبیر شـــورای عالی انقاب فرهنگی در خاتمه 
اظهار داشـــت: بـــرای این جلســـه فوق العاده 
شـــورای عالی انقاب فرهنگی، جلســـه ای در 
دبیرخانه شـــورا با حضور رئیس دیوان عدالت 
اداری و اعضای شـــورای عالی انقاب فرهنگی 
و همچنیـــن جلســـه ای در حضـــور رئیس قوه 

قضائیه برگزار شـــده بود، کـــه جمع بندی این 
جلســـات در جلســـه فوق مورد توافـــق نهایی 

قرار گرفت.
نقص ساختاری باید اصلاح شود

پیـــش از برگزاری این جلســـه،  خبرنگار »ایران« 
با برخی از مســـئولان درباره پذیـــرش داوطلبان 

شـــبهه دار  گفت و گو کرد. 
 فرهـــاد دانشـــجو، رئیـــس دانشـــگاه تربیـــت 
مـــدرس در گفت وگو با »ایـــران« در باره پذیرش 
داوطلبان شـــبهه دار در دانشگاه های برتر کشور 
گفـــت: وقتی می گوییم شـــبهه دار، باید شـــبهه 
برطرف شـــود اما پیـــش از آن نمی توان به خاطر 
شـــبهه کســـی را مـــورد مؤاخـــذه قـــرار داد. این 
موضـــوع باید در سیســـتم داخلـــی وزارت علوم 
و وزارت بهداشـــت بررســـی شـــود تا اگر کســـی 
حقـــی دارد به او داده شـــود و اگر حقـــی ندارد از 

او گرفته شـــود.
وی تأکیـــد کـــرد: اگـــر افـــرادی هســـتند کـــه در 
سیســـتم آموزش عالی واقعاً محکـــوم به تقلب 
شـــده اند، این دیگر شـــبهه نیســـت بلکه واقعاً 
تقلـــب صورت گرفته اســـت، پـــس باید بـــا آنها 
برخورد شـــود. حتی اگر ۵ تا ۱0 ســـال از تحصیل 
آن اشـــخاص هم گذشـــته باشـــد نبایـــد مدرک 
دانشـــگاهی به آنها داده شـــود. اگر ورود کســـی 
به دانشـــگاه با تقلـــب صورت گرفته اســـت باید 

متناســـب با تقلب بـــا او برخورد شـــود.
رئیـــس دانشـــگاه تربیت مـــدرس گفـــت: بهتر 

اســـت رســـیدگی بـــه امـــور این چنینـــی پیش از 
اینکـــه وارد سیســـتم های قضایـــی و دادگاه هـــا 
شـــود، در کمیته هـــای وزارت علـــوم، وزارت 
بهداشـــت و ســـازمان ســـنجش حـــل و فصـــل 
شـــود. لذا بهتر اســـت به ســـاختار وزارتخانه ها 
اعتمـــاد و این موضـــوع از مجرای آنهـــا پیگیری 
شـــود. اگر هم نقصی وجـــود دارد ســـاختار باید 
اصـــاح شـــود تا ایـــن موضوعـــات به سیســـتم 

قضایی کشـــیده نشـــود.
وی عنوان کرد: دانشـــگاه تربیـــت مدرس، یک 
دانشـــگاه تحصیـــات تکمیلـــی اســـت و چنین 
موضوعـــی مربـــوط بـــه دانشـــگاه ما نمی شـــود 
امـــا مـــن آقـــای پورعبـــاس را فـــردی متقـــی، 
مسئولیت شـــناس، بـــا نیـــت ســـالم و درســـت 

می دانـــم.

استعفای پورعباس برای پاک نگهداشتن 
آموزش عالی از شائبه تقلب، بجا بود

 رســـول جلیلی رئیس ســـابق دانشـــگاه صنعتی 
شـــریف، با اشاره به ممارســـت سازمان سنجش 
بـــرای کشـــف و جلوگیـــری از تقلب بـــه »ایران« 
گفـــت: در بازدیـــدی کـــه پیش تـــر از ســـازمان 
ســـنجش داشـــتیم لوازمی از تقلب کشـــف شد 
که در معـــرض دید ما قرار گرفـــت. هزینه ای که 
برای تقلب توســـط ایادی تقلب مورد اســـتفاده 
قـــرار گرفته بـــود برای مـــا تعجب آور بـــود اما در 
عین حال ســـازمان سنجش توانسته بود توسط 

همکاری با عوامل انتظامی، دستگاه های تقلب 
را کشف کند.

وی با اشـــاره بـــه اینکـــه حساســـیت پورعباس 
نســـبت بـــه موضوع تقلـــب قابل تقدیر اســـت، 
گفـــت: مـــن در مدت مســـئولیت خود شـــاهد 
بودم که وی شـــائبه تقلب از ســـازمان سنجش 
را دور ریخـــت. همچنیـــن فرایندهایی توســـط 
رئیـــس ســـازمان دنبال شـــد تا تقلـــب از کنکور 
سراســـری رخت بر کند. به عنوان مثال اقدامی 
که ســـال قبـــل انجام شـــد، قطعـــی اینترنت در 
حوزه هـــای برگزاری کنکـــور بود، البتـــه که یک 
ســـری حواشـــی داشـــت اما چاره ای جز این کار 
نبـــود. ســـپس در مراحـــل بعدی تاش شـــد تا 
بدون قطـــع موقت اینترنت، امکان دسترســـی 
افـــرادی که بیـــرون از حوزه هســـتند بـــه داخل 
حـــوزه کنکـــور قطع شـــود. به این جهـــت عماً 
هیچ شـــائبه ای بر کنکور سراسری در سال هایی 
که آقای پورعباس رئیس ســـنجش بودند وجود 
نداشـــت و از این جهت بایـــد از او قدردانی کرد.
جلیلـــی خاطر نشـــان کـــرد: حساســـیت رئیس 
ســـازمان ســـنجش در این مـــورد که اگـــر درباره 
ورود یـــک شـــخص به آمـــوزش عالی شـــائبه ای 
وجـــود دارد، تا برطرف نشـــدن آن شـــائبه نباید 
شـــخص مذکـــور دانشـــجو شـــود، حساســـیت 
درســـتی اســـت. اســـتعفای او حرکتی درست و 
برای پـــاک نگهداشـــتن آموزش عالی از شـــائبه 

تقلب بســـیار بجـــا بود.

وزیر کشور:

نیازی نیست دستگاه ها کپی کاغذی مدارک 
هویتی مردم را بگیرند

۱۰ میلیون کارت ملی هوشمند صادر شد

وزیر کشـــور ضمن اعام صـــدور ۱0 میلیون کارت هوشـــمند ملی برای 
افرادی کـــه در نوبت بودند، گفت: دســـتگاه ها بـــرای ارائه خدمت به 

مردم نبایـــد کپی مدارک هویتـــی را دریافت کنند.
 بـــه گـــزارش ایرنا، احمـــد وحیـــدی دیروز در نشســـت خبـــری که به 
مناســـبت گرامیداشـــت روز ملی ثبـــت احـــوال )3 دی( برگزار شـــد، 
افـــزود: وقتی که دســـتگاه ها و بانک هـــا به پایـــگاه اطاعات جمعیتی 
ثبت احوال متصل هســـتند، ضرورتی به دریافت کپی کاغذی مدارک 

هویتی مردم وجـــود ندارد.
وی درباره اتصال همه دستگاه ها به ســـامانه ثبت احوال برای دریافت 
مدارک الکترونیکی شـــهروندان گفـــت: وقتی بانک هـــا می توانند به 
بانک های اطاعاتی ســـازمان ثبـــت احوال متصل شـــوند و اطاعات 
را دریافـــت کنند بایـــد از دریافـــت مـــدارک کاغذی خـــودداری کنند. 
امیدواریـــم دســـتگاه های فعـــال در ایـــن زمینه بـــه بانـــک  داده ها در 
ســـازمان ثبت احـــوال مراجعـــه کنند، اما ثبـــت احوال قـــوه قاهره ای 
بـــرای اجبار ســـازمان ها به این امر نـــدارد و خود ســـازمان ها باید برای 

این امر اقـــدام کنند.
وحیدی خاطرنشان کرد: ســـازمان ثبت احوال به عنوان یک سازمان 
پیشـــرو، اقدامات زیادی برای انجام دادن دارد و در دولت سیزدهم نیز 
شـــاهد تحولات خوبی در این ســـازمان بوده ایم. یکی از این اقدامات، 
موضوع ایجاد زمینه آمارگیری »ثبت مبنا« اســـت که سال گذشته آغاز 
شـــد. اگر بتوانیم آمارگیری ثبت مبنا را تکمیل و دنبال کنیم به لحاظ 

آمـــاری وضعیت بهتری پیدا خواهیم کرد.
 وزیر کشـــور اظهـــار داشـــت: در موضوع جمعیت نیـــز تکالیف مهمی 
برای ســـازمان ثبت احوال تعیین شده اســـت. این امر منجر به اجرای 
بهتر قانـــون جوانی جمعیت شـــده و در ایـــن زمینه در این ســـازمان، 

»اتاق جمعیت« تشـــکیل شده است.
 

 با ارائه خدمات هوشمند
 مردم در مراجعات راحت تر خواهند بود

وزیر کشـــور درباره تجمیـــع کارت های ملی با کارت هـــای بانکی گفت: 
تفاهمنامـــه ای بـــا بانک ملی برای ایـــن موضوع داریم و ایـــن فرایند در 

حال انجام اســـت، اما زمان تحقق آن مشـــخص نیســـت.
وی درباره جوانی جمعیت، در پاســـخ به این ســـؤال که آیا دســـتگاه ها 
تکالیف خـــود را در این زمینـــه انجام داده اند یا نه، گفت: مســـئولیت 
این امر بر عهده ســـاختاری در ریاست جمهوری است و این مجموعه 
باید پاســـخ دهد، اما به طور کلی همه تکالیف وزارت کشـــور در بخش 
اســـتانداری ها و ثبـــت احـــوال انجام شـــده، همچنین همـــه آمارهای 

روستایی موجود است.
وحیـــدی با اشـــاره به هوشمند ســـازی خدمـــات ثبت احـــوال تصریح 
کـــرد: به میزانـــی که خدمـــات ثبت احوال هوشـــمند می شـــود مردم 
نیز در مراجعات راحت تـــر خواهند بود. اکنون ثبـــت احوال خدمات 
هوشمندی برای ایرانیان ســـاکن خارج از کشور ایجاد کرده و خدمت 
خوبـــی اســـت، همچنین بـــا هماهنگی وزارت کشـــور نیـــز کارت ملی 
بـــرای این افراد صادر می شـــود. اگر هر شـــخصی مشـــکل شناســـنامه 
دارد، می توانـــد بـــا مراجعه بـــه هر یـــک از مجموعه های ثبـــت احوال 
مشـــکل خود را رفـــع کند و نیـــازی به مراجعـــه به مرکز اصلـــی صدور 

شناسنامه ندارد.
 

باید مقرراتی ایجاد شود تا افراد خواستار نشانی به ثبت 
احوال مراجعه کنند

وزیـــر کشـــور بـــا اشـــاره بـــه الـــزام تعویـــض شناســـنامه ها و ســـامانه 
نشـــانی وزارت کشـــور گفـــت: شناســـنامه ها دو نوع اســـت و کیفیت 
ایـــن شناســـنامه ها نیز متفـــاوت اســـت. نوســـازی و یکپارچه ســـازی 
شناســـنامه ها در دســـتور کار ســـازمان ثبت احوال کشـــور قرار دارد تا 
در یک فرایند زمانی مناســـب جمع آوری و شناســـنامه های نوع جدید 

ارائه شـــود.
 وی اضافه کرد: ســـامانه نشـــانی، عنصـــری در احراز هویت اســـت و از 
وظایـــف ذاتی ســـازمان ثبت احـــوال به شـــمار می آید. بایـــد مقرراتی 
ایجاد شـــود تا افراد خواســـتار نشـــانی به ثبت احـــوال مراجعه کنند و 
این امر منجر به ثبت تغییر نشـــانی محل ســـکونت افراد می شود. این 
موضوع منوط به این اســـت که سازمان ها نشـــانی افراد را از بانک های 

ثبت احوال جویا شـــوند.

 دادستان کل کشور: احضار و جلب اشخاص قبل 

از ارزیابی ادله تخلف است
 دادســـتان کل کشـــور بر رعایت قانون مبنی بر ارزیابـــی ادله و مدارک 
مســـتدل و محکم تأکید کرد و گفت: احضار و جلب اشـــخاص قبل از 

ارزیابی ادله تخلف اســـت.
 بـــه گزارش ایرنا، حجت الاســـام والمســـلمین محمد موحـــدی آزاد، 
 دیروز در نشســـت شـــورای معاونین دادســـتانی کل کشـــور با تأکید بر 
لـــزوم جمع آوری ادلـــه و مدارک قبـــل از احضار و جلب افـــراد، افزود: 
یکی از مســـائلی که بارهـــا مورد تأکید ریاســـت قوه قضائیه بـــوده و در 
جلســـات مختلف به آن تأکید شـــده، رعایت قانون مبنی بـــر ارزیابی 

ادله قبل از احضار و جلب اشـــخاص اســـت.
 وی افـــزود: قانون تصریح دارد که احضار و جلب باید به پشـــتوانه ادله 
و مـــدارک معتبر باشـــد و تا زمانی که دلایل جمع آوری نشـــده اســـت یا 
دلایـــل و مدارک کافی بـــر توجه اتهام بر مشـــتکی عنه وجود نداشـــته 

باشـــد نباید فردی به مرجع قضایی احضار شـــود.
 دادســـتان کل کشـــور گفت: هـــر فـــردی از جامعه در هـــر موقعیت و 
جایگاه اجتماعی که باشـــد زمانی که مورد شـــکایت و اتهام قرار گرفت 
ضمن رســـیدگی دقیق به شکایت شاکی باید حقوق اجتماعی و فردی 

وی نیز رعایت شـــده و شأن و شـــخصیت فرد حفظ شود.
 وی با بیان اینکه شـــکایت شـــاکی باید با ادله و مدارک باشـــد، افزود: 
برای اینکه به شکایت فرد شـــاکی رسیدگی شود باید ادله و مستندات 
کافـــی برای ادعای فرد وجود داشـــته باشـــد. طبیعتاً اگر مســـتندات و 
ادله کافی وجود نداشـــته باشـــد و شـــکایت بدون مدارک لازم باشـــد، 
قابلیت رســـیدگی نخواهد داشـــت و در نهایت منجـــر به منع تعقیب 

خواهد شد.
 موحدی آزاد تأکیـــد کرد: اگر فردی با اخطار و احضار در مرجع قضایی 
حاضر می شـــود، دیگـــر نیازی به صـــدور حکم جلب نیســـت و صدور 
حکم جلب باید زمانی باشـــد که فرد به اخطاریه هـــا بی اعتنایی کرده 

و به اوامـــر قانونی بی توجهی کند.
 وی یادآور شـــد: نباید برای افرادی که بیم فرار ندارند دســـتور استفاده 
از دســـت بند و پابنـــد الکترونیک صادر کـــرد و این موضوع بـــرای قرار 
بازداشـــت ها هم صادق اســـت و تأکیـــد داریم فردی که بـــا قرار تأمین 

می تواند آزاد باشـــد نباید بازداشت شود.
 دادســـتان کل کشـــور خاطرنشـــان کرد: قضات و ضابطین در رفتار و 
گفتار خود باید شـــئون اسامی و اخاقی را در برخورد با همه اشخاص 
مراعـــات کنند؛ بنابراین دادســـتان ها در سراســـر کشـــور و واحدهای 
نظارتـــی قوه قضائیه به این مســـأله توجـــه و بر اجـــرای صحیح قانون 

در همـــه مراحل تأکیـــد و نظارت کنند.

با حضور رئیس جمعیت هلال احمر و شهردار تهران در شورای شهر رقم خورد

 امضای تفاهمنامه سه جانبه برای آموزش همگانی
 در حوزه ایمنی و مدیریت بحران

باید تاب آوری شهر را بالا ببریم

دویســـت و ســـومین جلســـه شـــورا در حالی 
برگزار شـــد که رئیس جمعیـــت هال احمر و 
شـــهردار تهران نیز برای امضای تفاهمنامه در 
حوزه ایمنی و مدیریت بحران در صحن شـــورا 

داشتند. حضور 
به گـــزارش »ایران« روز گذشـــته به مناســـبت 
ســـالگرد زلزلـــه بـــم و کشـــته شـــدن 30 هزار 
نفـــر در ایـــن فاجعـــه، پیرحســـین کولیونـــد، 
رئیس جمعیت هال احمر کشـــور و علیرضا 
زاکانی، شـــهردار تهران در جلسه شورای شهر 
حاضر شـــدند و تفاهمنامه سه جانبه ای میان 
جمعیـــت هـــال احمر، شـــهرداری تهـــران و 
شـــورای اسامی شـــهر تهران در زمینه آموزش 
همگانـــی در حـــوزه ایمنی و مدیریـــت بحران 

منعقد شـــد.
در این جلســـه، رئیس جمعیـــت هال احمر 
کشـــور، با بیان اینکـــه جمعیت هـــال احمر 
ایـــران از نظـــر تعـــداد نیروهـــا بنـــا بـــر اعام 
ســـازمان صلیب سرخ در میان پنج کشور اول 
دنیا قرار دارد، گفـــت: ما در عرصه بین المللی 
بـــدون هیـــچ منتـــی بـــرای امداد رســـانی در 
حـــوادث گوناگون از جمله زلزله افغانســـتان، 
ترکیـــه، ســـوریه و غیره حضـــور داشـــتیم. در 
حـــال حاضـــر نیـــز 300 دســـتگاه آمبولانـــس و 
۶00 دســـتگاه خودرو نجات وارد کشـــور شده و 
بزودی مشـــغول به کار می شـــوند. نـــگاه ما در 
آموزش، محلـــه محوری اســـت. چندی پیش 

هـــم در این زمینه بـــه جوانان تهـــران آموزش 
امدادرســـانی داده شـــد تا در زمان مخاطرات 

بتوانند کمک رســـان باشـــند.
کولیوند در زمینه ارســـال اقام امدادی و نیرو 
به غـــزه خاطرنشـــان کرد: در تاش هســـتیم 
بتوانیـــم از طریـــق مصـــر خدمات رســـانی به 

مـــردم غزه را دنبـــال کنیم.

ساماندهی تاکسی های اینترنتی، 
بزودی

شـــهردار تهران، در حاشـــیه جلســـه شـــورای 
شـــهر، در جمع خبرنـــگاران، گفـــت: موضوع 
ســـاماندهی تاکســـی های اینترنتـــی در هیأت 
دولت مطـــرح شـــده و در این خصـــوص قرار 
اســـت کمیته ای برای ســـاماندهی آن تشکیل 
شـــود. البتـــه در زمینـــه صـــدور مجوزهـــای 
تاکســـی های اینترنتـــی یـــک اختـــاف نظـــر 
وجـــود دارد، اینکه از یـــک صنف مجوز بگیرند 
یا از شـــهرداری. با این همه نظر من این است 
که مجـــوز را بایـــد از شـــهرداری بگیرند چون 

قاعـــده هـــم این چنین اســـت.

 روند نوسازی بافت های فرسوده
 2برابر شده است

علیرضا زاکانی با اشـــاره به بیســـتمین سالروز 
فاجعـــه زلزلـــه بـــم، عنـــوان کـــرد: نزدیک به 
۱3هزار بافت ناپایدار شـــهری در تهران داریم. 
نوســـازی ایـــن بافت هـــا از مســـئولیت های 
ماســـت و طـــی این دو ســـال، کار نوســـازی در 
ایـــن بافت هـــا دو برابـــر شـــده اســـت. چون 
معتقدیـــم بافت قدیمی باید با بافت درســـتی 
کـــه چهارچـــوب مناســـبی دارد، جایگزیـــن 
شـــود. همچنین رفع خطر از کالبد شـــهر مهم 
اســـت کـــه بـــرای آن ســـازمان بحـــران اقدام 

جدی انجـــام داده و ایـــن نقاط را شناســـایی 
کرده اســـت.

باید سطح ایمنی شهر را افزایش دهیم
مهدی چمران، رئیس شـــورای اســـامی شهر 
تهران، با اشـــاره به روز پنجم دی ماه، روز ملی 
ایمنـــی در برابر زلزلـــه و کاهش اثـــرات بایای 
طبیعـــی، ایـــن روز را یکـــی از رویدادهای مهم 
ثبت شـــده در تقویم رســـمی کشـــور دانست 
و افـــزود: زلزلـــه بم، آخریـــن زلزله کشـــور ما 
نبـــود، پـــس از آن زمیـــن لرزه هـــای مقیـــاس 
بـــزرگ دیگری در شـــهرهایی از جمله اردبیل، 
کرمانشـــاه و لرســـتان بـــه وقـــوع پیوســـت و 
متأسفانه تلفات جانی و خسارات مالی زیادی 
به همراه داشـــت. اگـــر در تهـــران زلزله بزرگ 
مقیـــاس رخ دهـــد، ما شـــاهد فاجعـــه بزرگ 
تاریخ خواهیم بود و اثرات و تبعات آن بســـیار 
وحشـــتناک خواهـــد بـــود. از ایـــن رو در همه 
حال باید به فکر باشـــیم و با برنامه ریزی های 
درســـت در تمامی حوزه ها بخصوص در بحث 
مقاوم ســـازی ساختمان ها و ســـایر تأسیسات 
شـــهری، خـــود را در برابر ایـــن رخدادها ایمن 

کنیم و تاب آوری شـــهر را بـــالا ببریم.

 نمایشگاه خودرو بیش از هر 
نمایشگاهی ترافیک ایجاد می کند

رئیس شـــورای شـــهر تهـــران دربـــاره تصویب 
طـــرح جامـــع ترافیـــک، بیـــان کـــرد: در این 
خصوص نظـــر قانون مطرح اســـت، اگر طرح 
در شـــورا تصویب نشـــود، غیرقانونی است. ما 
هرچه منطـــق و قانون به میان گذاشـــتیم به 
نتیجه نرســـید و به هیأت حل اختاف رسید. 
ســـازمان زیباســـازی از پیش قرارداد داشت و 

نمی توانســـت قراردادهـــا را لغو کند.
چمـــران بـــا بیـــان اینکـــه با وجـــود برگـــزاری 

نمایشـــگاه خودرو در شـــهر آفتـــاب در بهمن 
ماه، مجـــدداً نمایشـــگاه اتومبیل اســـفندماه 
در نمایشـــگاه بین المللـــی برگـــزار می شـــود، 
افزود: نمایشگاه خودرو بیش از هر نمایشگاه 

دیگـــری ازدحـــام ایجـــاد می کند.

 تصویب کمک 5 میلیاردی
 برای آزادی مادران زندانی

در آســـتانه ولادت حضـــرت زهـــرا)س( و بـــه 
مناســـبت گرامیداشـــت مقام مادر و روز زن، 
دو فوریـــت طرح کمـــک به آزادســـازی مادران 
زندانـــی بـــا محکومیت مالـــی، بـــا آرای موافق 
اعضا، در صحن شـــورای اســـامی شهر تهران 

به تصویب رســـید.
ســـوده نجفی، عضـــو هیأت رئیســـه شـــورا در 
خصـــوص ایـــن طـــرح توضیـــح داد: بـــا توجه 
بـــه نزدیکـــی ولادت حضـــرت زهـــرا)س( و 
گرامیداشـــت مقـــام زن و مـــادر در خانواده و 
لـــزوم تـــداوم ایـــن وظیفه مهـــم بویـــژه برای 
کودکان و با هدف کاستن از پیامدها و عواقب 
زندانی شـــدن زنـــان، طـــرح آزادســـازی زنان 
زندانی بـــا محکومیت مالی با قیـــد دوفوریت 

ارائه می شـــود.
مهدی چمـــران نیز دربـــاره این طـــرح گفت: 
با توجـــه به نزدیکی ولادت حضـــرت زهرا)س( 
و اینکـــه ایـــن اتفـــاق باید بـــه این مناســـبت 
صـــورت بپذیرد، این طـــرح با قیـــد دو فوریت 
ارائه می شـــود تا در کوتاه تریـــن زمان ممکن، 
زندانیانـــی کـــه محکومیت های مالـــی دارند و 
در شـــرایط ســـختی بـــه ســـر می برند، بـــا این 

کمک آزاد شـــوند.
گفتنی اســـت پیشـــنهاد ۵ میلیاردی برای این 
منظور، بـــا اکثریت آرای اعضا، تأیید شـــد و به 

رسید. تصویب 

مرور
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